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New York Times best-selling author Neil Gaiman's transcendent series SANDMAN is
often hailed as the definitive Vertigo title and one of the finest achievements in graphic
storytelling. Gaiman created an unforgettable tale of the forces that exist beyond life
and death by weaving ancient mythology, folklore and fairy tales with his own distinct
narrative vision.

During Morpheus's incarceration, three dreams escaped the Dreaming and are now
loose in the waking world. At the same time, a young woman named Rose Walker is
searching for her little brother. As their stories converge, a vortex is discovered that
could destroy all dreamers, and the world itself. Features an introduction by Clive
Barker.

This volume includes issues 9-16 of the original series and features completely new
coloring, approved by the author.

作者介绍: 

Neil Gaiman is the #1 New York Times bestselling author of more than twenty books,
and is the recipient of numerous literary honors. Originally from England, he now lives
in America.

The Marvel and Other Short Stories is a collected anthology of six short stories written
by the winners of the Austin Macauley World Book Day short story competition.

Malcolm Jones is Associate Professor of Veterinary Biology and Parasitology at the
University of Queensland, Australia, and visiting scientist at the Queensland Institute of
Medical Research. His research interests lie in molecular and cell biological
approaches to understanding the biology and control of pathogenic helminth (worm)
infections.
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评论

终于读顺了。那个活了几百年的人的故事是什么意思呢？

-----------------------------
这一卷简直充满正能量……暂别sandman，论文写完后再见……

-----------------------------
睡魔第二卷：玩偶之家 新版paperback版本

-----------------------------
需要多消化下的样子...
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书评

作者：HZY298
刚看完中文版《睡魔2玩偶之家》，以前看过原版。即使早知道这个故事的起承转合，
仍被吸引着一口读完。 因为太好看了！
这里说的好看，是很原始的那种感觉，那种听故事的快感。我爱死《睡魔》系列了。阅
读《睡魔》让我想起很久以前听堂兄讲的那些故事。小时候因为...  
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-----------------------------
对《睡魔1·前奏与夜曲》的总体感受：文本诡谲，新颖，充满魔力，悬念设置跌宕起
伏。框架构造宏大，有史诗性特点。绘制的漫画除了故事本身，还设置了一些象征性线
索，引人思考。人物形象塑造上有颠覆性的启发，对死亡、睡魔的形象塑造感到新奇，
令读者对一些习以为常的概念有了...  

-----------------------------

-----------------------------
你可曾坠入爱河吗？很可怕不是？它令你如此脆弱。它敞开了你的胸膛，裸露了你的心
脏，也就是说某个人可以跑到你的内部，把你搅得一团糟。你建造了一切防御，你打造
了整套铠甲，没有什么能够伤害你；接着来了一个愚蠢的人，和任何愚蠢的人没有什么
两样，闯入了你愚蠢的生活…… ...  

-----------------------------

-----------------------------
正如同人类的繁衍与传承一样，《玩偶之家》从《前奏与夜曲》中抽出一条，以其中沉
睡了数十年的女性尤妮提的外孙女萝丝为经线，以无尽家族的欲望为纬线，给读者编织
了另一场有关爱、责任与欲望、人性的绮梦。
开篇序曲中，黑非洲一部落一代代口耳相传的古老故事起到了提纲挈领的...  
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